



YUNOU

Executive Table
优诺班台系列



Straight

Represent the firm, magnanimous and imperial image and style.

挺直

象征坚定，大度，威严的形象和作风

Scattered

Represent the flexible and courteous mature attitude.

错落

象征灵动腾挪、进退有节的成熟处事态度

Sandalwood

In the Sanskrit, "Tan" means "Donation" and sandalwood represents serene, immersion and solemnity, which can be used for keeping uprightness and fending off the evil.

檀木

"檀"在梵文中是"布施"之意，檀木象征安祥、沉浸、庄严，有正气、镇邪之用。

Be moderate but not act as a follower. To be independent, strong-minded, temperate and determined, and this is how YUNOU understands and interprets the doctrine of the mean. Decent surface with long and short cabinet bodies on each side appears to break the balance, while YUNOU requires "people", the essential element making up the space to achieve a perfect and dynamically balanced status.

中庸并非随波逐流。独立主见,温和而坚定才是优诺想表达的对中庸之道的理解与诠释。优诺端庄方正的台面搭配两侧的长短柜体,看似打破了平衡,因为它需要"人"这个重要的空间构成元素来达到完美的动态平衡境界。



The skin contact parts are made of microfiber leather which is soft, comfortable and breathable. 与皮肤接触部分采用超纤皮,柔软舒适透气



Short cabinet 矮柜



Side cabinet 侧柜

It is a personal mini business center with the capability of accommodating computer chassis, printer, shredder and safe, etc.

小型个人商务中心,可以容纳电脑主机,打印机、碎纸机、保险箱等。



The YUNOU executive desk draws lessons from modern Chinese constructions straightforward and well-arranged space design concepts. It adapts the mixed quality feeling of ebony and cortex, which is elegant, steady and contains internalized and well-grounded culture deposits

优诺班台,借鉴现代中国建筑,横平竖直,错落有致的空间设计理念。采用黑檀和皮质混搭的质感。大气、稳健,深含坚定内敛,厚积薄发的文化底蕴。

上海优甸家具有限公司

Shanghai Top-Design Furniture CO.,LTD

上海市闵行区元江路3399号中臻科创6F

6F, Zhongzhen Kechuang, No. 3399, Yuanjiang Road, Minhang District, Shanghai

TEL: 400 820 4338

Email: Roy@Top-D.cn

[http:// www.top-d.cn](http://www.top-d.cn)



• 型录中记载内容是 2018 年 2 月 28 日至今的款式

• 因不断对产品进行改进 款式变化不作另行通知

• Content in this catalog covers the information as of February 28, 2010.

• For Information in this catalog may be subject to change without notice.